
Rada Miasta i Gminy Margonin
Radni - Sesja

Protokół nr XXIV
XXIV Sesja w dniu 28 stycznia 2021 
Obrady rozpoczęto 28 stycznia 2021 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 14:10 tego samego dnia.

W posiedzeniu wzięło udział 14 członków.

Obecni:

1. Mariusz Bachorski 
2. Rafał Gimzicki
3. Tomasz Gorkowski 
4. Grzegorz Gręda 
5. Barbara Kończak 
6. Teresa Koźlarek 
7. Mirosław Leśko 
8. Maria Miler 
9. Adam Rogacki 
10. Jerzy Staniewski 
11. Danuta Strychalska 
12. Arleta Wegner 
13. Alina Wróblewicz 
14. Jolanta Zmudzińska 
15. Andrzej Zmudziński 

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.
Przewodniczący poinformował, że obecnych podczas sesji jest 14 Radnych, co wobec ustawowego 
składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych 
decyzji. 
Lista obecności Radnych stanowi załącznik nr 1 do Protokołu.

2. Informacja nt. porządku obrad.

1. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad.

2. Informacja nt. porządku obrad.

3. Przyjęcie protokołu z XXII i XXIII sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.

4. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.

5. Informacja nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.

6. Informacja nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.

7. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2021

b) przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2021

c) przyjęcia plany pracy Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2021

d) ponownego wynajęcia oraz wydzierżawienia nieruchomości gruntowych

e) nadania nazwy ulicy Wrzosowej w miejscowości Klotyldzin

f) wyrażenia zgody na odpłatne przejęcie nieruchomości gruntowej niezabudowanej w Klotyldzinie



g) wyrażenia zgody na odpłatne przejęcie nieruchomości gruntowej niezabudowanej w Adolfowie

h) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2021 – 2025

i) uchwały budżetowej na rok 2021

j) określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Margonin w 2021 roku

k) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Margonin

l) określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy 

Margonin na lata 2021 - 2030

m) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Margonin

8. Wolne głosy.

9. Zakończenie sesji.

Głosowano w sprawie:

Informacja nt. porządku obrad.. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0

Wyniki imienne:

ZA (13)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Jolanta 

Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (1) Mariusz Bachorski

Program sesji stanowi załącznik nr 2 do Protokołu. 

3. Przyjęcie protokołu z XXII i XXIII sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.

Przewodniczący rady zapytał radnych czy wnoszą uwagi do protokołu z XXII I XXIII sesji rady?

Uwag i pytań nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:

Przyjęcie protokołu z XXII i XXIII sesji Rady Miasta i Gminy Margonin.. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 

Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (1)

Mariusz Bachorski 



4. Informacja nt. odbytych posiedzeń Komisji Rady.

Przewodnicząca komisji skarg wniosków i petycji przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia komisji z 

dnia 11 stycznia 2021 r.

Powyższa informacja stanowi załącznik nr 3 do Protokołu. 

Przewodnicząca komisji rewizyjnej przedstawiła sprawozdanie z posiedzenia komisji z dnia 11 stycznia 

2021 r.

Powyższa informacja stanowi załącznik nr 4 do Protokołu. 

5. Informacja nt. działalności Przewodniczącego Rady w okresie międzysesyjnym.

Informacja stanowi załącznik nr 5 do Protokołu.

6. Informacja nt. działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.

Zastępca Burmistrza Łukasz Malczewski przedstawił informację z działalności Burmistrza w okresie 

międzysesyjnym.

Powyższa informacja stanowi załącznik nr 6 do Protokołu. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie:

a) przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2021

A. Wegner przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:

przyjęcia planu pracy Komisji Rewizyjnej Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2021. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 

Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (1)

Mariusz Bachorski 

Uchwała nr XXIV/234/2021 stanowi załącznik do nr 7 do Protokołu.

b) przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2021

J. Zmudzińska przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 



Głosowano w sprawie:

przyjęcia planu pracy komisji stałych Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2021. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 

Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (1)

Mariusz Bachorski 

Uchwała nr XXIV/235/2021 stanowi załącznik do nr 8 do Protokołu.

c) przyjęcia plany pracy Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2021

Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:

przyjęcia plany pracy Rady Miasta i Gminy Margonin na rok 2021. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 

Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (1)

Mariusz Bachorski 

Uchwała nr XXIV/236/2021 stanowi załącznik do nr 9 do Protokołu.

d) ponownego wynajęcia oraz wydzierżawienia nieruchomości gruntowych

J. Dziwulska przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:

ponownego wynajęcia oraz wydzierżawienia nieruchomości gruntowych. 

Wyniki głosowania



ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 

Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (1)

Mariusz Bachorski 

Uchwała nr XXIV/237/2021 stanowi załącznik do nr 10 do Protokołu.

e) nadania nazwy ulicy Wrzosowej w miejscowości Klotyldzin

J. Koczorowska przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:

nadania nazwy ulicy w miejscowości Klotyldzin. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 

Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (1)

Mariusz Bachorski 

Uchwała nr XXIV/238/2021 stanowi załącznik do nr 11 do Protokołu.

f) wyrażenia zgody na odpłatne przejęcie nieruchomości gruntowej niezabudowanej w Klotyldzinie

J. Krząkała przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie:

wyrażenia zgody na odpłatne przejęcie nieruchomości gruntowej niezabudowanej w Klotyldzinie. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (13)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 



Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta 

Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Jerzy Staniewski 

NIEOBECNI (1)

Mariusz Bachorski 

Uchwała nr XXIV/239/2021 stanowi załącznik do nr 12 do Protokołu.

g) wyrażenia zgody na odpłatne przejęcie nieruchomości gruntowej niezabudowanej w Adolfowie

J. Krząkała przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:

wyrażenia zgody na odpłatne przejęcie nieruchomości gruntowej niezabudowanej w Adolfowie. 

Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (13)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta 

Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Jerzy Staniewski 

NIEOBECNI (1)

Mariusz Bachorski 

Uchwała nr XXIV/240/2021 stanowi załącznik do nr 13 do Protokołu.

h) uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2021 – 2025

Skarbnik Gminy D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:

uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Margonin na lata 2021 – 2025. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 



Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 

Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (1)

Mariusz Bachorski 

Uchwała nr XXIV/241/2021 stanowi załącznik do nr 14 do Protokołu.

i) uchwały budżetowej na rok 2021

Skarbnik Gminy D. Bogacz przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

W dyskusji wzięli udział:

- Maria Miler – zapytała czy kwota w § 12 przedstawionej uchwały się zmieniła w stosunku do zeszłego 

roku. 

- Danuta Bogacz – tak kwota się zmieniła. Są to zobowiązanie, które wynikają z ciągłości działania 

jednostki. 

- Barbara Kończak – zapytała czy jest możliwość zaplanowania w budżecie remontu drogi ul. Kościuszki 

49 i ul. Słonecznej oraz postawienia lampy. Wskazana droga kiedyś należała do Nadleśnictwa, już wtedy 

mieszkańcy się starali o remont tej drogi. Burmistrz obiecał, że po przejęciu drogi zostaną one 

wyremontowane. jednak Gmina Mieszkańcy zwracają się z prośbą o remont ww. ulic. 

Proszę o wyjaśnienie inwestycji eMargonin. 

- Zastępca Burmistrza – powiedział, że są drogi, które Gminna przejmuje od instytucji, bądź prywatnych 

właścicieli jednak one nie będą od razu remontowane. Są drogi gminne, które do dziś nie doczekały się 

remontu czy modernizacji jednak ulice Kościuszki oraz Słoneczna będą uwzględnione ale nie będą od 

razu remontowane. Bieżące naprawienie ubytków odbędzie na wiosnę. Wykaz zadań inwestycyjnych 

dostaliście Państwo w grudniu jednak były też autopoprawki do budżetu, które związane były ze 

środkami, które zostały przekazane z Funduszu Inwestycji Lokalnych – Fundusz COVID w części 

konkursowej. Dostaliśmy z Funduszu 640.000 zł, taką kwotę dostały wszystkie JST. Wszyscy Ci, którzy 

złożyli wnioski środki otrzymali, u nas nie była to aż tak duża kwota Budzyń otrzymał dużo większe 

dofinansowanie. Jeśli w 2020 roku zaplanowana była duża wartość inwestycji to Gmina otrzymywała 

wartość proporcjonalną z pierwszej części tej COVIDowej – dla wszystkich. Jeśli ktoś miał projekt na 

dużą kwotę taką też otrzymywał. Gmina nie miała planowanych w 2020 roku aż tak dużych inwestycji w 

związku z czym nie otrzymaliśmy wysokiej kwoty. Udało się Burmistrzowi tak przygotować budżet, że 

po autopoprawkach mamy 6,5 mln złotych wydatków inwestycyjnych co przy rosnących wydatkach jest 

kwotą nie małą. Dziś podpisana została umowa na drogę w Margonińskiej Wsi, droga Dębiniec 3 do 1A, 

zostanie zrobiona dodatkowa droga przy ul. Jagodowej i Grzybowej. Gmina Margonin ma prawo do 

złożenia wniosku na otrzymanie środków z Funduszu PGRowskiego na miejscowość Klotyldzin, 

Sypniewo.

Jeśli chodzi o eusługi jest to projekt Urzędu Marszałkowskiego został on dopiero złożony. Polega ta na 

wprowadzeniu elektronicznego obiegu dokumentów przy okazji zakupów nośników, komputerów, 



laptopów, skanerów jest to projekt na kwotę 940.000 złotych, nasz wkład własny 145.000 złotych. Nie 

będzie sytuacji, że jakiegoś pisma nie ma, pismo zostanie zeskanowane i wrzucone od razu do systemu. 

Mieszkańcom też będzie łatwiej jeśli chodzi o składanie wniosków,podań, petycji, pism, indywidualny 

system rachunków bankowych. Wszelkie opłaty będą kierowane na indywidualny numer konta. 

W budżecie macie Państwo COVIDowe duże zadania np. przygotowanie obiektu użyteczności publicznej

i ochrony zdrowia przeciwdziałanie epidemii tak się zadanie nazywa i składa się z kilku komponentów 

jest to sala wiejska, przychodnia robiona nie będzie bo jest obiektem wspólnoty mieszkaniowej. Nie 

będzie termomodernizacji przychodni, gdyż jest to budynek wspólnoty mieszkaniowej. 

Dokapitalizowanie spółki ZUK jest przeznaczone na przetarg dotyczący modernizacji oczyszczalni 

ścieków. Dziękuje, że Państwo na Komisji przychylnie spojrzeliście na ten budżet. Z zebrań Rad 

Sołeckich również zbieramy informacje jakie zadania mają znaleźć w budżecie w ramach rekompensaty 

funduszu sołeckiego. Na te podstawowe zadania, które muszą być realizowane środki będziemy 

zabezpieczać w budżecie. 

- Mirosław Leśko – powiedział, że na zebraniu Rady Sołeckiej Sołectwa Sułaszewa oraz Zbyszewic 

Burmistrz mówił, że po wizycie z dyrektorem KOWR udało się coś załatwić na Próchnowo z pomocy 

COVIDowej?!

- Zastępca Burmistrza – powiedział, że był na tym spotkaniu i nic nie słyszałem nic o Próchnowie. Mowa 

była o Lipinach. Opinia KOWR wskazuje, że nie ma na terenie Lipin informacji, o Państwowym 

gospodarstwie, które zostało przejęte przez Skarb Państwa natomiast ich opinia jest pozytywna. 

Kancelaria Premiera do której te wnioski spływają, będzie rygorystycznie do tego podchodziła. Projekt 

składany był na boisko w Lipinach i otrzymał pozytywną opinię, ale nie ma tam informacji o tym, iż 

Lipiny są miejscowością po PGR a konkurs dedykowany był dla miejscowości po PGR. Sypniewo i 

Klotyldzin są uwzględnione jako miejscowości po PGR, tak wynika z opinii KOWR, która jest 

pozytywna i wskazuje, że tam było gospodarstwo rolne, które należało do Skarbu Państwa i wypełnia 

znamiona konkursu. 

- Mirosław Leśko – czyli na dzień dzisiejszy Gmina nie może złożyć na Próchnowo na pomoc 

COVIDową?

- Zastępca Burmistrza – ale nie było wcześniej mowy o składaniu jakiegokolwiek wniosku na 

Próchnowo. Próchnowo będzie miało salę ze środków COVID ale to są zupełnie inne środki, jest to w 

ramach 3 mln jakie Gmina otrzymała, składaliśmy na inne miejscowości gdzie jest wprost powiedziane, 

że są to miejscowości po PGR. Na Próchnowo nie było żadnego wniosku, był składany na Lipiny na 

boisko z bieżnią i na drogę ul. Grzybowa, ze względu na to, że jest tam najwięcej osób zameldowanych. 

- Maria Miler – mówi Pan o budowie sali w Próchnowie ze środków COVID, a z tego co pamiętam w 

tabeli o środkach gdzie mają być przekazane było Adolfowo nie Próchnowo.

- Zastępca Burmistrza – pierwotnie tak było, tylko w Adolfowie nie było żadnej dokumentacji była 

owszem ale na bibliotekę, a nie na budowę sali wiejskiej. Jeśli mamy dokumentację na OSP i sale wiejską

w Próchnowie jako obiekt zapewniający bezpieczeństwo publiczne to przesuwamy te środki na salę w 

Próchnowie. W Adolfowie zmiany gruntów spowodowały, że pozwolnie trzeba by uzyskiwać na nowo w 



związku z czym moglibyśmy nie zdążyć, ze złożeniem wniosku 

Głosowano w sprawie:

uchwały budżetowej na rok 2021. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 

Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (1)

Mariusz Bachorski 

Uchwała nr XXIV/242/2021 stanowi załącznik do nr 15 do Protokołu.

j) określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Margonin w 2021 roku

Zastępca Burmistrza przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:

określenia sezonu kąpielowego na terenie Gminy Margonin w 2021 roku. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wniki imienne:

ZA (14)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 

Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (1)

Mariusz Bachorski 

Uchwała nr XXIV/243/2021 stanowi załącznik do nr 16 do Protokołu.

k) przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 

Margonin

M. Nowaczewski przedstawił projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:

przystąpienia do sporządzania miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy Margonin. 



Wyniki głosowania

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (13)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Maria Miler

, Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta 

Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)

Mirosław Leśko 

NIEOBECNI (1)

Mariusz Bachorski 

Uchwała nr XXIV/244/2021 stanowi załącznik do nr 17 do Protokołu.

l) określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju 

Gminy Margonin na lata 2021 - 2030

A. Szwedowicz przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

Pytań i uwag nie zgłoszono.

Głosowano w sprawie:

określenia szczegółowego trybu i harmonogramu opracowania projektu Strategii Rozwoju Gminy 

Margonin na lata 2021 - 2030. 

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (14)

Rafał Gimzicki, Tomasz Gorkowski , Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Mirosław 

Leśko , Maria Miler , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski , Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina 

Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

NIEOBECNI (1)

Mariusz Bachorski 

Uchwała nr XXIV/245/2021 stanowi załącznik do nr 18 do Protokołu.

m) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Margonin

T. Koźlarek przedstawiła projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są uwagi do przedstawionego projektu uchwał?

W dyskusji wzięli udział:

- Mirosław Leśko – zapytał czy w piśmie, które wpłynęło pojawiły się nowe wątki?

- Maria Miler – powiedziała, iż w tym piśmie pojawił się nowy wątek. Na komisji padły pewne deklaracje

w związku z rozliczeniem tych kwot za wodę, że rozliczone będą na podstawie opłaty ryczałtowej, która 



wynika z przepisów. Jednak opłatę ryczałtową można naliczać w pomieszczeniach czy lokalach gdzie nie 

ma wodomierza. Wiemy, że w budynku o którym mowa jest zainstalowany wodomierz, który był 

wysłany również do badania. 

- Zastępca Burmistrza – powiedział iż można przyjąć takie rozwiązanie, że jeśli nie ma licznika to

rozliczenie jest po stawkach ryczałtowych. Na logikę proszę samemu sobie odpowiedzieć na pytanie ile 

Państwo zużywacie wody, ile się zużywa wody na jednego, dwóch czy czterech członków rodziny. 

Zaproponowaliśmy rozwiązanie odnośnie rozliczenia wody niestety nie zostało przyjęte. Za chwilę się 

okaże, że Pan w ogóle nie zużywa wody. Tryb skargowy jest rozpatrywany, kolejne pismo, które 

wpłynęło również będzie rozpatrywane pod kątem skargi. Jeśli pismo ma znamiona skargi zostanie 

skierowane do Rady Nadzorczej ZUK. Jakie były ustalenia 20 lat temu tego nie wiem, dlatego proszę 

zaprosić Pana Burmistrza Kado i poprosić o wyjaśnienia. Dokumentacja kolektora została odnaleziona i 

udostępniona. 

- Maria Miler (Ad Vocem) – każda strona ma swoje racje. Skoro jest mowa na Komisji i jest zawarte w 

protokole, że rozliczenie będzie ryczałtowe, a Pan nie może mieć takiego rozliczenia no to mam 

wątpliwości. Jeśli, któraś ze stron chciałaby zakończyć ten spór to proszę skierować sprawę do sądu. Nie 

widzę rozwiązania tego sporu.

- Zastępca Burmistrza – oczywiście ten spór może rozwiązać tylko sąd. Kwestia rozliczenia wody to nie 

jedyna sprawa, są też inne na różniej płaszczyźnie. Nie oceniajmy, kto ile wody zużywa, nie da się 

prowadzić gospodarstwa i nie zużywać wody. Jeśli pismo wpływa do Rady czy Komisja mamy 

obowiązek odpowiedzieć na pisma i się nimi zająć. Komisja nie jest w stanie ocenić jak faktycznie jest, 

komisja może przeanalizować daną sprawę. Ja rozliczenie zaproponowałem nie zostało ono przyjęte, 

zresztą kwota nie była duża. Rozliczenie było na kilkanaście złotych. 

- Jolanta Zmudzińska – członkowie komisji wiedzą jak wyglądała ta komisja. Pan nie wyraża w ogóle 

chęci rozmowy. W stosunku to innych mieszkańców rozliczenie ryczałtowe dla Pana też nie jest dobrym 

rozwiązaniem. Pan na Komisji odgrażał się odda sprawę do sądu, odda Urząd, Starostwo itd., a pisze 

tylko kolejne pisma. My jako Komisja nie jesteśmy wstanie rozwiązać tego problemu.

Głosowano w sprawie:

rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Miasta i Gminy Margonin. 

Wyniki głosowania

ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1

Wyniki imienne:

ZA (11)

Rafał Gimzicki, Grzegorz Gręda , Barbara Kończak , Teresa Koźlarek , Adam Rogacki , Jerzy Staniewski

, Danuta Strychalska , Arleta Wegner , Alina Wróblewicz , Jolanta Zmudzińska , Andrzej Zmudziński 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3)

Tomasz Gorkowski , Mirosław Leśko , Maria Miler 

NIEOBECNI (1)

Mariusz Bachorski



Uchwała nr XXIV/246/2021 stanowi załącznik do nr 19 do Protokołu.

8. Wolne głosy.

W dyskusji wzięli udział:

- Andrzej Zmudziński – mówi się o rejestracji na COVID-19 powyżej 70 ro/ku życiu. Rejestracja trwa od 

piątku, niestety od poniedziałku nie ma rejestracji. Rozmawiałem z Panią doktor, i kolejne dawki 

szczepionki mają być pod koniec marca. Kiedy i jak można się rejestrować?

Lipiny i Próchnowo są miejscowościami po PGR. Gmina przejmowała PGR. Proszę wyjaśnić jak to jest, 

że Klotyldzin jest miejscowością po PGR?

- Zastępca Burmistrza – w konkursie mogą brać udział Gminy po PGR, które w regulaminie przejął skarb

państwa. Jedyna sytuacją w Polsce są PGR, które zostały skomunalizowane przez Gmina Margonin. 

Klotyldzin należał prawdopodobnie do Dziewoklucza i w Młynarach działka również należy do PGR.

Jeśli chodzi o sprawę szczepień to na terenie Gminy Margonin funkcjonują 2 przychodnie, jedna się 

zgłosiła druga nie Burmistrz interweniował, Pan Doktor zapewnił, że zgłosi się. W Margoninie nie ma 

rejonizacji, mogą się też osoby z Szamocina zaszczepić. Gdyby się zgłosiły dwie przychodnie też 

wyglądałoby to inaczej. 

- Adam Rogacki – chciałem przypomnieć o „Błotkowej” drodze, dobrze by było, żeby jakaś propozycja 

padła co zrobić z tą dziurą na tej drodze. 

- Zastępca Burmistrza – zrobienie jednej dziury to nie jest jakiś większy problem. Ale wybudowanie 

drogi to już na pewno nie wchodzi w grę. W ostatnim czasie wybudowana została sala, inwestycje są 

również w szkole, za chwilę może okazać się, że będzie robione boisko. Naprawa dziury jak najbardziej 

ale nie budowa drogi w najbliższym czasie. 

9. Zakończenie sesji.

 Przewodniczący Rady poinformował, że wyczerpano wszystkie punkty programu, w związku z czym 
ogłasza zamknięcie XXIV sesji Rady Miasta i Gminy Margonin w dniu 28 stycznia 2021 roku o godz. 
14.10.

Przewodniczący
Rada Miasta i Gminy Margonin

 

Przygotował(a): Joanna Koczorowska

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


